
 

Mondelinge Vragen: Vergoeding Buurtvaders / Stadsmakers Veiligheid 

 

Fred Dekkers GroenLinks 

Bouchra Dibi Partij van de Arbeid. 

 

 

Op 29 juni 2017 heeft de burgemeester namens het college motie 2017-37 overgenomen. 

Hierin wordt gevraagd om met de buurtvaders in gesprek te omtrent vormen van 

ondersteuning, zoals het verschaffen van een (vrijwilligers)vergoeding en/of –

onkostenvergoeding en van zaken die nodig zijn voor het uitvoeren van hun taken 

(bijvoorbeeld jassen en schoenen). 

 

GroenLinks en de Partij van de Arbeid worden nu benaderd door Buurtvaders die 

teleurgesteld zijn dat zij anders dan vorige jaren geen vergoeding zullen krijgen voor rondes 

door de wijk tijdens de Ramadan. Dit is hun enkele weken gelden medegedeeld door de 

gebiedsmanager Veiligheid onder verwijzing naar een ‘raadsbesluit’ (waarschijnlijk wordt 

hier de raadsbrief Vergoeding Stadsmakers Veiligheid van 7 november 2017 bedoeld). 

 

Voor GroenLinks en de partij van de Arbeid is dit aanleiding tot de volgende vragen: 

 

1. Heeft er naar aanleiding van de motie 2017-37.overleg plaatsgevonden met 

buurtvaders omtrent vormen van ondersteuning? Zo ja wanneer, met wie en wat waren 

de uitkomsten van dat overleg? Zo nee Waarom niet en is het College bereid alsnog in 

gesprek te gaan met de Buurtvaders? 

2. Betekent de Richtlijn Vergoeding dat buiten de oud-nieuw-periode geen 

vrijwilligervergoeding verstrekt mogen worden, maar dat wel andere onkosten 

vergoed mogen worden? 

 


